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1.

Udvalgsdagsordener

Dagsordener fra afholdte møder i følgende udvalg er tidligere udsendt: 
Miljø- og teknikudvalget - den 31/3 
Skole-, social- og sundhedsudvalget - den 30/3 
Økonomiudvalget - den 13/4
Byrådet tager på møde den 21. april 2004 til efterretning.
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2.

Revisionsberetning nr. 135

J. nr. BK 00.01K01

Kommunernes Revision fremsender beretning nr. 135 - beretning om den løbende revision for 
året 2003.
Den udførte revision har ikke givet anledning til bemærkninger fra revisionens side. 
Beretningen vedlægges.
Økonomiudvalget indstillinger på møde den 13. april 2004, at revisionsberetningen 
godkendes.
Hanne Kyvsgaard var fraværende med afbud.
Byrådet godkender på møde den 21. april 2004 økonomiudvalgets indstilling sammen med 
økonomisk forvaltnings notat af 15. april 2004, som var udsendt til medlemmerne via mail.
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3.

Godkendelse af regnskab for separering/renovering af kloaksystemet i Skuldelev Svd

J. nr. 06.01.03P20/SK

I forbindelse med at arbejdet med separering og renovering af kloaksystemet i en del af 
Skuldelev Syd er tilendebragt har forvaltningen udarbejdet anlægsregnskab.

Af regnskabet fremgår følgende forbrug:
Bevilling givet til det oprindelige projekt - kloakering af 
Skuldelev Syd

kr. 7.100.000,00

Udgifter afholdt i forb. med opstart af projektet - kloakering af 
Skuldelev Syd - rådgivning m.m.

kr. - 499.741,94

Refundering af rådgiverhonorar, jfr. aftale indgået 18.12.2002 kr. + 246.467,00
Udgifter afholdt i forb. med kloakrenovering af Skuldelev Syd kr. - 893.284,60
I alt kr. 5.953.440,46
Tilbageført kloakfonden, jfr. godkendelse den 23.04.2003 kr. - 5.100.000,00
Mindreforbrug. kr. 853.440,46

Regnskabet er afstemt i økonomisk forvaltning og mindreforbruget er tilbageført kloakfonden. 
Indstillingsbilag, referat fra møde med rådgiver, accept af rådgivers tilbud samt oversigt over 
samlet forbrug vedlægges.
Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde den 31. marts 2004, at regnskabet godkendes. 
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 13. april 2004 miljø- og teknikudvalgets indstilling. 
Hanne Kyvsgaard var fraværende med afbud.
Byrådet godkender på møde den 21. april 2004 miljø- og teknikudvalgets indstilling.
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4.

Soildevandskloakerina af Skuldelev Strand Nord

J. nr. 06.01.03.P20/SK

I 1996 og 1997 blev hovedparten af Skuldelev Strand kloakeret, men af ukendte årsager blev 
strækningen langs stranden ikke kloakeret. Området er markeret som kloakeret i kommunens 
spildevandsplan, og en enkelt beboer har rykket kraftigt for enten at få kloaktilslutningsbidraget 
tilbagebetalt eller at få sin ejendom tilsluttet det offentlige kloaksystem.
Hedeselskabet har påbegyndt projekteringen og har udarbejdet et overslag af januar-2004, 
modtaget den 26. januar 2004. Overslagets samlede omkostninger beløber sig til kr. 
1.230.000,00.
Overslag over kloakering vedlægges.
1 stk. tegning - Skitseforslag 1, mål 1:1000, dateret 16.02.2004 er vedlagt i sagen.
Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde den 31. marts 2004 
at der meddeles en bevilling på kr. 1.230.000,00 fra den overordnede konto for 

spildevandsplanlægning og at beløbet frigives. 
at der indbydes 4 firmaer til at deltage i en indbudt licitation.
at forvaltningen antager det firma, der er mest fordelagtigt for Skibby Kommune til at 

udføre arbejdet.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 13. april 2004 miljø- og teknikudvalgets indstilling. 
Hanne Kyvsgaard var fraværende med afbud.
Byrådet godkender på møde den 21. april 2004 miljø- og teknikudvalgets indstilling.
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5.

Vellerup Sommerby. TV-inspektion

J. nr. 06.01.06G01/SK

I kommunens spildevandsplan er der i år 2004 afsat et beløb på kr. 450.000,00 til udarbejdelse 
af TV-inspektioner af kloakledninger.
Sammen med de øvrige kommuner i Bycirkelsamarbejdet har forvaltningen afholdt en licitation 
over TV-inspektionerne, der ønskes foretaget i Vellerup Sommerby (ca. 1V af 
sommerhusområdet.
Det er aftalt med Grf. Vellerup Sommerby, at Skibby kommunes kloakforsyning betaler for TV- 
inspektionen af spildevandssystemet, og at Grf. Vellerup Sommerby betaler for TV-inspektionen 
af vejafvandingssystemet.
Den andel som Skibby kommunes kloakforsyning skal betale er beregnet til kr. 222.674,00. 
Resultat af tilbud på TV-inspektioner samt referat fra rådgiver vedlægges.
Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde den 31. marts 2004, at der meddeles en bevilling 
på kr. 225.000 ,00 fra den overordnede konto for spildevandsplanlægning, og at beløbet 
frigives til TV-inspektion af en del af spildevandssystemet i Vellerup Sommerby. 
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 13. april 2004 miljø- og teknikudvalgets indstilling. 
Hanne Kyvsgaard var fraværende med afbud.
Byrådet godkender på møde den 21. april 2004 miljø- og teknikudvalgets indstilling.
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6.

TV-inspektion samt kloakseparering af Vejleby

J. nr. 06.01.06G01/SK

I kommunens spildevandsplan er der i år 2004 afsat et beløb på kr. 6.2 mill. til separering af 
kloaksystemet i Vejleby.

Med baggrund i forvaltningens erfaring fra separering af kloaksystemet i Skuldelev Syd, vil det 
være fornuftigt at gå frem efter følgende tidsplan:

1. Foråret 2004: Kloaksystemet TV-inspiceres.
2. Sommeren 2004: Der vælges en rådgiver til den videre planlægning.
3. Efteråret 2004: På baggrund af en rapport fra den valgte rådgiver tages der 

stilling til projektets videre forløb.
4. Vinteren 2004/2005: Rådgiveren projekterer den valgte løsning.
5. Foråret 2005: De berørte beboere orienteres, eventuelt ved et 

beboermøde.
6. Foråret 2005: Der afholdes licitation, med deltagelse af 4 til 5 indbudte 

entreprenører.
7. Sommeren 2005: Arbejdet udføres.

Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde den 31. marts 2004 
at der meddeles en bevilling på kr. 1,5 mill. fra den overordnede konto for 

spildevandsplanlægning til opstart af projektet, og at beløbet frigives, samt 
at projektet gennemføres efter ovennævnte tidsplan.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 13. april 2004 miljø- og teknikudvalgets indstilling. 
Hanne Kyvsgaard var fraværende med afbud.
Byrådet godkender på møde den 21. april 2004 miljø- og teknikudvalgets indstilling.
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7.

Ombygning og udvidelse af Skibby Idrætshal

J. nr. 82.20.01G01/JS

I forbindelse med planerne om at foretage en ombygning og renovering af baderum samt 
udvidelse af omklædningsfaciliteterne i Skibby Idrætshal har en brugergruppe ved hjælp fra et 
arkitektfirma udarbejdet forslag til ombygningen.
Der er endvidere udarbejdet en rammetidsplan for projektet, hvoraf det fremgår, at der kan 
afholdes licitation medio maj, og at byggeperioden går fra august 2004 til december 2004. 
Projektet er nærmere beskrevet i indstillingsbilag samt i det udarbejdede forslag til 
anlægsøkonomi
Indstillingsbilag, rammetidsplan for protektet samt forslag til anlægsøkonomi vedlægges.
Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde den 31.marts 2004, jfr. indstillingsbilag og forslag 
til anlægsøkonomi,
at det foreslåede projekt godkendes
at den i indstillingsbilaget foreslåede arkitekt antages som totalrådgiver for projektet 
at projektet udbydes i begrænset licitation blandt lokale entreprenører samt 
at den i anlægsbudgettet afsatte bevilling frigives.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 13. april 2004 miljø- og teknikudvalgets indstilling. 
Hanne Kyvsgaard var fraværende med afbud.
Byrådet godkender på møde den 21. april 2004 miljø- og teknikudvalgets indstilling.
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8.

Hovedgadens renovering, etape 3

J. nr. 05.01.02P20/NCN

Miljø- og teknikudvalget besluttede på møde den 17. marts 2004:
• At der indgås kontrakt med den entreprenør, som har afgivet det økonomisk mest 

fordelagtige tilbud vedrørende trafiksanering af Selsøvej samt renovering af Hovedgadens 
3. etape.

• Udvalget ønsker at fastholde projektets kvalitet.
• Hovedgade-projektet igangsættes fra nord for det afsatte beløb, for hermed blandt andet 

at få klarhed over tilkørselsforholdene ved Netto.
• Selsøvej-projektet igangsættes fra rundkørslen for det dertil afsatte beløb.

Forvaltningen har i indstillingsbilaget redegjort for hvordan 3. etape af Hovedgadens renovering 
kan færdiggøres i den ønskede kvalitet.
Indstillingsbilag vedlægges.
Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde den 31. marts 2004 
at projektet afgrænses til umiddelbart syd for Valmuevej, 
at overkørslen ved Netto flyttes mod nord i overensstemmelse med lokalplan 86, 
at det lille torv ikke renoveres nu,
at midlerne afsat til renovering af Skuldelevvej ved Nordmandsvænget anvendes til 

færdiggørelse af 3. etape af Hovedgadens renovering, 
at byrådet ansøges om at frigive og overføre det beløb, som er afsat til Skuldelevvej i

budget 2005 til indeværende år, idet byrådet samtidig anmodes om at afsætte et lignende 
beløb med 1. prioritet til budget 2005 til Skuldelevvej.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 13. april 2004 miljø- og teknikudvalgets indstilling. 
Hanne Kyvsgaard var fraværende med afbud.
Byrådet godkender på møde den 21. april 2004 miljø- og teknikudvalgets indstilling.
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9.

Opførelse af nvt aårdanlæa på åben mark

J. nr. Land-2004-002/JL

Der ansøges om zonetilladelse til opførelse af nyt gårdanlæg 500 m nord, nordøst for Østby og 
eksisterende landbrugsbygninger på matr. nr. 1-a Østby by, Selsø.
Bygningerne skal erstatte eksisterende landbrugsbygninger og bolig på matr. nr. 9-a Østby by, 
Selsø, som er beliggende Stubbevej 1.
Indstillingsbilag, ansøgning, luftfoto af området samt ortofoto med højdekurver vedlægges. 
Miliø- øg teknikudvalaet besluttede på møde den 31. marts 2004 at meddele afslag på den 
ansøgte placering, af hensyn til de landskabelige værdier i det åbne land samt den visuelle 
påvirkning af kysten.
Udvalget har ikke taget stilling til den ønskede opstart af ny husdyrsproduktion.
Holger Andersen (V) indtager særstandpunkt, da han går ind for opførelse af nyt gårdanlæg på 
åben mark i Østby med begrundelsen om tilbageflytning af bygningerne over bakkekammen 
mod nordvest.
Sagen begæres til behandling i byrådet.
Byrådet tilbagesender på møde den 21. april 2004 sagen til behandling i økonomiudvalget.
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10.

Skolernes normeringsplan 2004/2005

J. nr. SSSF 81.01.03

Normalundervisninaen
1.-9. klasse
Elevtallet på 1.-9. klassetrin for kommende skoleår er steget med 18 elever (677) i forhold til 
indeværende år (659), hvorfor der afsættes i alt 63.156 timer (61.477).
Tallet i parentes er det tilsvarende tal for indeværende skoleår.

10. klasse
Der er tilmeldt 46 (26) elever til 10. klasse heraf er 15 (5) elever fra Jægerspris. Der går 0 (2) 
elever fra Skibby til Jægerspris. Normeringen er 2829 timer/klasse. Skolen kan afvikle 
klasserne med 4020 timer. Der afsættes timer til de to klasser 4020 timer (2829). De mange 
ekstra elever har konsekvens i forhold til skolens inventar og undervisningsmaterialer.

Specialundervisning
§20.1-timer
Der afsættes specialundervisningstimer efter §20.1 - i alt 13.083 timer (12.414).

§20.2-timer
Der afsættes specialundervisningstimer efter §20.2 til 4 (3) elever i alt 3.953 timer (2.747). 
Timerne finansieres delvist af amtet.

Anbragte plejebørn
Der afsættes 6.499 timer (6.767). Disse timer finansieres af anbringende kommuner. 

Tosprogede elever
Ekstra tildeling på 112,5 timer pr. elev i alt 27 (26) elever = 3.038 timer (2925)
23 elever på Marbækskolen 
2 elever på Skuldelev Skole 
2 elever på Ferslev Skole
Til Marbækskolens modtageklasse har der de sidste år været afsat en lærerstilling 1661 timer 
(1661). Ved en forvaltningsmæssig fejl var denne gledet ud af normeringen sidste år, men er 
afholdt.

Ledelsestid
6.270 timer (6.270)

Anden skoletid
Der afsættes 26.708 timer (25.998). Disse timer dækker bl.a. skole-/hjemsamarbejde, 
teamsamarbejde, møder, pauser, klasselæreropgaver mv.

Øvrige arbejdstimer
Tværkommunale projekter 2.920 timer (2.755). Opskrivningen skyldes ændring i antal af 
lærere med aldersreduktion samt en mindre korrektion.

Aldersreduktion
8 lærere har anmodet om nedsættelse af arbejdstiden på grund af alder (over 60 år - 175 
timer pr. lærer).

Overarbejde
Der afsættes 0,5% af forrige års arbejdstimetal i alt 618 timer (606).

Besparelse
I normeringen er indregnet en besparelse på 1 stilling, som udgør 1.660,6 timer (1.642,8 
timer).
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Folkeskoleforliget
Som konsekvens af folkeskoleforliget tillægges 1,2 stilling, som udgør 1.992,72 timer. (0).
Dette indgik i budgetforhandling 2004.

§20.2-timer - pædagoger
Der afsættes støttetimer til 3 (2) elever - heraf 1 plejebarn - i alt 53 (38) ugentlige lektioner. 

Børnehaveklasserne
Der afsættes 5.486 timer (5.486) til børnehaveklasselederne og 4.204 timer (4.204) til 
børnehaveklassemedhjælperne.
Der oprettes fire børnehaveklasser med i alt 73 elever 
Eleverne fordeler sig således:
Marbækskolen 30 tilmeldte
Skuldelev Skole 15 tilmeldte (mangler svar fra to med tvivl om skolestart)
Ferslev Skole 28 tilmeldte

Antal klasser
Der oprettes på 1.-10. klassetrin 40 klasser (39) heraf en modtageklasse og derudover fire 
børnehaveklasser.

Ferieloven
Ved seneste overenskomstforhandling blev alle tillagt to feriefridage oven i de allerede 3 
eksisterende - disse benævnes "ferietimer ud over den 5. uge". Dette betyder, at lærerne i det 
kommende skoleår har 5 "feriefridage", som de kan vælge at afvikle eller få udbetalt. Dette skal 
være afklaret senest den 1. maj.

Arbejdsgiverår
Det kommende år er arbejdsgiverår - dvs. helligdage lander på weekender! Dette betyder, at 
hver enkelt lærer skal yde en højere arbejdstid.

Skolevejledning
Som konsekvens af loven om Ungdommens Uddannelsesvejledning overgår skolevejledning 
mm. til UU-Vest. Resursen er imidlertid udregnet som vanligt men trækkes ud inden endelig 
fordeling af timer til skolerne.

Antal lærerstillinger
I alt 79,60 (75,289)
Hvilket netto er en tilgang på ca. 0,7 stilling når konsekvensen af folkeskoleforliget, indtægter 
fra andre kommuner og den ekstra lærer til modtageklassen er trukket ud.
Skole-, social- og sundhedsudvalget anbefaler på sit møde den 30. marts 2004 
normeringsplanenfor skoleåret 2004/2005.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 13. april 2004 skole-, social- og sundhedsudvalgets 
indstilling.
Hanne Kyvsgaard var fraværende med afbud.
Byrådet godkender på møde den 21. april 2004 skole-, social- og sundhedsudvalgets 
indstilling.
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11.

Frigivelse af midler til arkitekt i forbindelse med vurdering af Ferslev skole oa 
Marbækskolen

J. nr. SSSF 82.06.04

På baggrund af temadagen omkring skolebyggeri og skolestruktur er forvaltningen blevet bedt 
om at indhente tilbud på konsulentydelse i forbindelse med en vurdering af Ferslev Skole og 
Marbækskolen.
For Ferslev skoles vedkommende skal konsulenten udarbejde et skitseforslag til en tilbygning 
på 2-300 m2 samt en mere fleksibel udnyttelse af allerede eksisterende lokaler evt. set i 
sammenhæng med udbygningen.
For Marbækskolens vedkommende skal konsulenten komme med forslag til, hvorledes skolens 
mange m2 kan udnyttes mere fleksibelt, og hvordan skolens rum kan forbedres og således 
bedre honorere tidens krav til skolebygninger.
Der er i 2004 afsat 4 miil. til forbedringer af skolebygningerne. Dette beløb skal det samlede 
projekt i indeværende år naturligvis holdes indenfor, men der kan evt. fremkomme forslag til 
ombygningsetaper, der vil række ind i overslagsårene.
Forvaltningen har indhentet tilbud fra tre konsulentfirmaer med omfattende erfaringer inden for 
skolebyggeri - såvel om- og tilbygninger som nybyggeri.
Forslag gældende for begge skoler vil kunne ydes for en samlet sum af maks. 200.000 kr. 
ekskl. moms.
Samtidig bør der udarbejdes en tidsplan for hele forløbet. I denne skal indgå de høringer, der 
skal være af skoler, ungdomsråd og andre.
Skole-, social- og sundhedsudvalget anbefaler på sit møde den 30. marts 2004, at kr. 
200.000,- af anlægsbevillingen på skoleområdet frigives til formålet, samt at der udarbejdes en 
tidsplan for arbejdet til forelæggelse på skole-, social- og sundhedsudvalgets næste møde. 
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 13. april 2004 skole-, social- og sundhedsudvalgets 
indstilling.
Hanne Kyvsgaard var fraværende med afbud.
Byrådet godkender på møde den 21. april 2004 skole-, social- og sundhedsudvalgets 
indstilling.
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12.

Opnormering af sundhedsplejen

J. nr. SSSF 81.01.00

Skole-, social- og sundhedsforvaltningen fremsender ansøgning om opnormering af 
sundhedsplejen, idet sundhedsplejerskernes normering ikke længere skønnes at være realistisk 
i forhold til den øgede mængde opgaver. ( se bilag)
Hvis normeringen øges til 2 fuldtidsstillinger, vil det udløse en ekstraudgift på 138.343 kroner 
pr. år, og hvis det forudsættes, at opnormeringen sker pr. 1.5.2004 tilsvarende en brøkdel af 
beløbet.
Dertil kommer et ønske om, at man kan udbetale dele af de mange ekstra flextimer, der er 
kommet på i forbindelse med at opgaver og ressourcer ikke har svaret til hinanden. Forestiller 
man sig, at der udbetales 200 timer til den ene af sundhedsplejerskerne vil dette udgøre et 
beløb på ca. 38.000.
Udtalelser fra økonomisk forvaltning og løn- og personalekontoret beror i sagen.
Skole-, social- og sundhedsudvalget anbefaler,
at der bevilges opnormering af sundhedsplejen til 2 fuldtidsstillinger pr. 1.5.2004. 
at der samtidig udbetales svarende til 200 timer af flextid til den ene af sundhedsplejerskerne. 
at der søges en tillægsbevilling på kr. 138.343,- pr. år (udgift pr. 2004 8/12 heraf kr. 92.300,-) 

+ ca. kr. 38.000,- udbetaling af svarende til 200 timer af flextid til den ene af 
sundhedsplejerskerne. Beløbene finansieres over kassebeholdningen.

Kristian Moberg, Jens Brogaard Jensen og Hanne Kyvsgaard indtager særstandpunkt, idet de 
ønsker at afvente budgetforhandlingerne for så vidt angår opnormeringen.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 13. april 2004 skole-, social- og sundhedsudvalgets 
indstilling.
Hans Henning Bjørnsen indtager særstandpunkt, idet han ønsker at afvente 
budgetforhandlingerne for så vidt angår opnormeringen.
Hanne Kyvsgaard var fraværende med afbud.
Byrådets møde den 21. april 2004:
Efter afstemning 

13 for 
0 imod

godkendes, at der udbetales ca. kr. 38.000 svarende til 200 timer i flextid. Beløbet finansieres 
over kassebeholdningen.
Efter afstemning

7 for (A + F + I)
6 imod (V + C)

godkendes opnormering af sundhedsplejen til 2 fuldtidsstillinger pr. 1/5 2004 med deraf 
følgende tillægsbevilling på 8/12 af kr. 138.343 = kr. 92.300. Beløbet finansieres over 
kassebeholdningen.
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13.

Reetablering af cykelbane ved Børnehuset i Skuldelev

J. nr. SSSF 82.11

I forbindelse med anlæg af den nye sportshal i Skuldelev er der sket omfordeling af arealer ved 
Børnehuset.
Det var nødvendigt at grave ind i skråning nord for Børnehuset for at placere hallen, hvilket 
medførte at Børnehusets kælkebakke måtte flyttes. Dette skete med hjælp fra vejvæsenet og 
den etablerede cykelbane på arealet måtte halveres og ligger nu, så kun den sydlige halvdel er 
tilbage.
Lederen af Børnehuset oplyser, at hun ikke var informeret om denne disposition, og at der ikke 
er noget af cykelbanen tilbage. Da en cykelbane er en vigtig del af de aktivitetstilbud, der er på 
legepladsen og benyttes afalle børn i alderen 3-10 år.
Bestyrelsen for Børnehuset har derfor søgt om økonomisk dækning til reetablering af 
cykelbanen. Udgifterne til dette er beregnet til 47.040,00 kroner ( se bilag)
Da det er byggeriet, der har fjernet cykelbanen for at få plads, mener bestyrelsen at det er 
rimeligt, at byggeriet betaler for reetablering af cykelbanen.
Økonomisk forvaltningen har ingen kommentarer til ovennævnte.
Det indstilles, at da der ikke er ekstramidler på kontoen for byggeri af Skuldelevhallen til 
dækning af reetablering af cykelbanen, ansøges om en tillægsbevilling på kr. 47.040,- til 
reetablering af cykelbane ved Børnehuset. Beløbet finansieres over kassebeholdningen.
Skole-, social- oa sundhedsudvalget anbefaler på sit møde den 30. marts 2004, at 
tillægsbevillingen placeres på Skuldelev-hallens konto.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 13. april 2004 skole-, social- og sundhedsudvalgets 
indstilling.
Hanne Kyvsgaard var fraværende med afbud.
Byrådet godkender på møde den 21. april 2004 skole-, social- og sundhedsudvalgets 
indstilling.
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14.

EU-valget den 13. juni 2004

J. nr. BK 84.07

Indenrigs- og sundhedsministeriet har i bekendtgørelse af 26. august 2003 fastsat, at der 
søndag den 13. juni 2004 skal afholdes valg af 14 danske medlemmer til Europa-Parlamentet i 
Danmark.
Byrådsmedlem Niels Jørgen Pedersen stiller forslag om, at valget kun afvikles i Skibby 
Idrætshal. Det er dog en forudsætning, at der indgås aftale om mulighed for gratis transport 
med en "valgbus" både fra øst- og vestområdet i tidsrummet fra kl. 9.00 til 20.00 .
I den forbindelse skal byrådet tage stilling til følgende:

1. Valg af 2 repræsentanter til opstillingskredsens valgbestyrelse.
2. Valg af 2 stedfortrædere for disse.
3. Udpegelse af valgstyrere. (7 byrådsmedlemmer og 3 fra administrationen) 

Administrationen anmoder om tilladelse til at kunne indføre suppleanter, såfremt der 
måtte opstå frafald blandt valgstyrerne.

4. Borgmesteren foreslås som formand for valgstedet (Skibby Idrætshal)
5. Bemyndigelse til administrationen til at udpege tilforordnede vælgere blandt 

administrationen, når antallet under pkt. 6 er kendt.
6. I lighed med tidligere valg, foreslås det, at lokale partiforeninger, der ikke har 

repræsentation i byrådet (Det radikale Venstre, Folkebevægelsen mod EU og 
Junibevægelsen) tilbydes en plads som tilforordnet. Det foreslås, at borgmesteren 
bemyndiges til at godkende de udpegede tilforordnede vælgere.

7. Godkendelse af, at 2 repræsentanter fra administrationen, der også er udpeget som 
valgstyrere/tilforordnede vælgere, kan virke som stemmemodtagere på plejehjemmet og 
for vælgere, der har fremsat begæring om at afgive stemme i eget hjem.

Til orientering kan tilføjes, at ministeren har fastsat, at stemmeoptællingen skal foretages på de 
enkelte afstemningssteder umiddelbart efter afstemningens afslutning med efterfølgende 
fintælling i opstillingskredsene senest dagen efter afstemningen.

Som det fremgår af budgettet for 2004 vil udgiften til EU-valget blive medtaget ved 
budgetrevisionen.

Notat om udgifter i forbindelse med "valgbus" udsendes til medlemmerne via mail mandag.

Byrådet godkender på møde den 21. april 2004, at valget kun afvikles i Skibby Idrætshal, 
samt at der indgås aftale med lokal vognmand om transportmulighed. Kørselen skal bestilles af 
borgerne senest fredag kl. 12 og skal være gratis for borgerne.
Der foretages ekstra annoncering.
Samtidig blev vedtaget:
ad 1: Hans Henning Bjørnsen og Kim Rockhill
ad 2: Bent Raith og Jens Timm Jensen
ad 3: Hanne Kyvsgaard, Jens Timm Jensen, Kim Rockhill, Birgit Bangshof Mortensen, Annie 

Hansen, Hans Henning Bjørnsen, Bent Raith og Kristian Moberg. 
ad 4: Borgmesteren udpeges som formand for valgstedet 
ad 5: Godkendt 
ad 6: Godkendt 
ad 7: Godkendt
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1 .
Skibby kommunale almene ældreboliger - Omsorgscenteret Nordhøi

J. nr. 82.20.01P16

Licitation for omsorgscenteret blev afholdt onsdag den 14. april 2004. Hovedtilbudene fra de 
seks indbudte entreprenører lå fra 45.052.609 kr. til 49.770.000 kr. Billigste bud fra Anker 
Hansen & co. a/s, Frederikssund.
Umiddelbart lå billigste bud over det niveau, der forventedes inden licitationen, men ved nøje 
gennemgang af budgetposter, ved besparelser og finjustering forventes det, at tilbudet kan 
accepteres uden yderligere forhandling med entreprenøren. Ifølge af kommunens interne ret
ningslinier om godkendelse af licitationsresultater kan forvaltningen/fagudvalget godkende li
citationsresultatet, hvis nærmere angivne forudsætninger er opfyldt. Da byggefølgegruppen 
først tirsdag eftermiddag den 20. april får endelig bekræftet, at det billigste tilbud kan holdes 
indenfor bevillingen, er det vurderet, at sagen bør optages på byrådets dagsorden den 21. 
april til beslutning. På temamødet forud for byrådsmødet vil der detaljeret blive redegjort for 
byggefølgegruppens indstilling. Endelig indstilling vil blive fremsendt på mail til byrådets 
medlemmer og lagt i byrådssagen tirsdag eftermiddag.
Med Byrådets godkendelse af licitationsresultatet kan ansøgning om godkendelse af iværk
sættelse af anlægsprojektet søges i indenrigs- og sundhedsministeriet. Den ny lov om mini
steriel godkendelse er endnu ikke vedtaget i folketinget. Udvalgsbehandling om lovforslaget 
forventes færdigt den 6. maj 2004 hvorefter forslaget skal til 2. og 3. behandling i folketin
get. For at kunne holde vor tidsplan for anlægsarbejdet ønskes ministeriets godkendelse hur
tigst muligt. Som bilag vedlægges forslag til brev til ministeriet.
Bilag:
Ansøgningsbrev til indenrigs- og sundhedsministeriet.
Byggefølgegruppens indstilling.
Brev fra Dominia til DAB, dateret 20/4 2004 om vurdering af licitationsresultatet. 
Forvaltningens indstilling: Det indstilles, at godkende licitationsresultatet fra lavestbyden
de på baggrund af indstilling fra BFG gruppen.
Ligeledes indstilles det at fremsende ansøgning om godkendelse af anlægsprojektet til inden
rigs- og sundhedsministeriet på baggrund af licitationsresultatet.
Byrådet godkender på møde den 21. april 2004 forvaltningens indstilling.
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